
Beretning for Ag udvalg �l Generalforsamling. 

 

Antallet af konkurrencer: 6 stævner er det blevet �l i 2023 hvoraf to af dem har været weekendstævner. 

Så en nedgang fra 11 �l 6 i forhold �l 2022. Lige nu i 2024 ser det ud �l at der vil blive a�oldt 7 stævner 
hvoraf 2 af dem er weekend stævner. Så heldigvis er der et stævne mere end i år. Jeg synes det er 
bekymrende med de færre og færre stævner der er på Sjælland, hvilket jo også betyder færre muligheder 
for at kvalificere sig �l DM. Mere om det senere i dag. 

Året begyndte med flere ændringer �l reglerne, og der har været en del diskussioner rundt omkring, i 
forhold �l �dsregler osv. Personligt synes jeg vi er landet et rig�g godt sted, og med de ændringer vi ser 
frem i mod i 2024, er det endnu et godt skridt på vejen. Og ja jeg ved godt at ikke alle er enige om at det 
skal være hur�gste hund som sæter �den i de åbne løb. Lige her har jeg ikke umiddelbart nogen holdning 
�l hvad der er korrekt at gøre. 

Derudover er det også det første år, med fællesstartbog mellem DcH og DKK. Alle dommere bør have 
modtaget klistermærker de kan sæte i deltageres resultatbøger. Og vi har også taget imod den nye højde 
Intermediate, hvilket har været spændende at følge med i. Jeg tror det er rig�g godt for mange hunde, at 
denne højde er kommet �l. 

Sjællandsmesterskabet har været a�oldt ved DcH Næstveds stævne i august, hvor vi fandt følgende 
vindere: 

Lille – Ingen 

Mellem – Sara Pontoppidan og As� – Fra Nykøbing Rørvig 

Intermediate – Susanne Mortensen og Holly – Fra Næstved 

Stor – Annete Petersen og Andy – Fra Holbæk 

Senior – Laila Laursen og Donna – Fra Guldborgsund 

 

Ved DcH DM ved Kreds 3 i Horsens, havde vi 3 hundefører med, Annete Thøgersen og Beast, Charlote 
Fischer og Villa, og Marianne Blom Larsen og Hazel. Alle tre var med i den store finale om søndagen, 
supergodt gået alle tre. Og et ekstra stort �llykke �l Charlote og Villa med deres meget flote 2. plads 
blandt mellem hundene. Jeg håber at vi de kommende år vil se flere og flere fra kredsen komme med �l 
DM, mere om det senere. 

 

Der har i år været a�oldt Dommeruddannelse, hvor 4 nye dommere er på vej. De skal �l eksamen på 
lørdag, så det bliver spændende at følge dem. Tag godt imod dem ude på pladserne, når de kommer ud og 
dømmer næste år. 

 

Marianne Blom Larsen er stadigvæk i gang med sin uddannelse som kredsinstruktør og det er dejligt at 
kunne fortælle at der �l foråret kommer en agilityoverbygning, med flere nye lokalforeningsinstruktører. 

 

Der er desværre stadigvæk ikke noget nyt i forhold �l en Hoopers uddannelse i DcH endnu. Vi venter 
stadigvæk i spænding på dete. 

 

Nu er sæsonen ved at være slut, og jeg vil gerne slute med en meget stor tak �l alle de lokalforeninger som 
i løbet af året har arrangeret stævner �l gode for os alle sammen. Og en stor tak for den støte og 
opbakning jeg har følt fra rig�g mange i mit første år som formand for kredsens Agilityudvalg. Jeg glæder 
mig �l et nyt stævne år, og forhåbentligt at se rig�g mange af jer ude på de forskellige pladser. 


